



## **Protokoll Huvudstyrelsemöte 2024-10-07**

**Närvarande:** Linda Eriksson, Göran Vesterlund, Stina Thysell Persson, Carina Felixon, Anton Persson med på länk, Anna Törn, Anna Frohm med på länk, Henrik Nordensson, Niclas Strandberg, Emil Larsson, Anneli Knutsson, Anna-Stina Nordahl

**Ej närvarande:** Carina Myrman, Andreas Eriksson, Jocke Eriksson,

### **1. Mötets öppnande**

Ordföranden öppnade mötet.

### **2. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **3. Föregående protokoll**

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

### **4. Ekonomi**

Ekonomi i föreningen är stabil inga större förändringar hittills i år. Fotbollen görs sittavslut under nästa månad.



## 5. Avrapportering sektionerna

### **Fotboll-**

Alla matcher spelade för denna säsong.

Planen för 2025 är i gång.

Serieanmälan sker i januari.

Spölandscupen var en succé detta år. Finns tankar på förbättringar till 2025.

### **Innebandy-**

Damlaget är i gång och har spelat sin första match.

Intensiva veckor i och med uppstart av säsongen.

Mixcup har genomförts och en till är inplanerad.

Start av teknikfredag.

### **Bingo-**

Bingon rullar på. Tittar över 2025 under hösten både tider och arbetsbeskrivningar meddelar så fort de är satta.

### **Cykel-**

Cykelsäsongen är avslutad.

Fixardag i parken inplanerad.

Bra uppslutning under alla träningar som har genomförts i sommar.



### **Skidor-**

Ej säsong

### **Badminton-**

Träningarna rullar på. Nya tider, båda dagar är nu i Vännäsby. Onsdag och fredag.

### **6. Kansliet**

Upstart av Vännäshäftet 2025.

Carina kontrollerar tryckkostnaden för häftet. Vi beslutar vilket pris häftet kommer ha efter information om det.

Beslut: Carina och Jocke söker aktivitetsstödet. Och behåller dokumenten på kansliet.

### **7. Föreningsutvecklare**

Har planer på att vara föräldraledig under våren. Styrelsen önskar att ledigheten förläggs på halvtid.



## 8. Övrigt

- Arbetsbeskrivning föreningsutvecklare, vi jobbar vidare med denna.
  - Sponsorer, Jocke får i uppdrag att diskutera ett nytt avtal med ICA Supermarket.
  - Just nu så fortsätter vi som vanligt med swishnummren, inga egna nummer till lagen. Vi kontrollerar alternativ.
  - Ifall lag slås ihop så slås även lagkassor ihop. Om lagen har olika saldon i kassorna får enskilda beslut tas hur det eventuellt ska jämnas ut.
  - Copyrightfråga. Emil kollar upp med RF Sisu.
  - Sektionerna tittar på ett budgetförslag till nästa möte.
- 
- **Mötet avslutas**
  - **Nästa möte 11/11 Inkl sektionerna 19:00 Festplatsen**

Linda Eriksson

Ordförande

Anna-Stina Nordahl

Sekreterare